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Från NU-sjukvården 2013-01-30 15:00 

Stabsläget som beslutades i NU-sjukvården under tisdagen, är nu avblåst. Antalet sökande till 

akutmottagningen avtog under tisdagskvällen och inströmningen av patienter har under dagen 

varit mer normal.  

- Belastningen på sjukhuset är fortsatt hög eftersom vi har många inneliggande 

patienter, förklarar medicinområdets verksamhetschef i beredskap. Läget på akuten var vid 14-

tiden 31 väntande medicinpatienter och ett antal kirurgpatienter. På vårdavdelningarna är det 

fortsatt överbeläggningar. Inom område medicin var antalet överbeläggningar 22.  

Bedömningen är att antalet tillgängliga platser över sjukhuset ska räcka inför kvällen. 

Om situationen förvärras finns möjlighet att åter besluta om höjd beredskap. 

Ring 1177 för råd om vård om du inte är akut sjuk! 
NU-sjukvården uppmanar patienter som inte behöver akutsjukvård att hellre söka till 

primärvårdens jourmottagningar. Ring 1177 för råd om vård  

Vad är stabsläge? 
Stabsläge är den första beredskapsgraden och utlöses vid larm om allvarlig händelse (extern eller 

intern) där omfattningen är oklar och den tillgängliga kapaciteten kan förväntas bli otillräcklig. Det 

innebär ökad beredskap inom ramen för tillgängliga resurser. 

  


